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Trubačova Danuše S0eRP00LlKTH 

Od: 
Odesláno: 16. září 2013 21:36 

Komu: posta 

Předmět: Zadost o informace podle zákona 106/99 - dopravni studie od CDV - 2 

Přílohy: breclavsky denik 21 5 2013 - dopravni studie od CDV.jpo Městský ú.vaá Bi 
Dsnuie Trub3čo\ 

c4, u 

Došlo dne: 1 6. 09. 7013 

Počet list. příloh/počet lislů: 
Počet a druh nelistinných příloh: 

Město Břeclav 

-̂ adosl o informace podle zákona 106/99 - dopravni studie od CDV 
-2 

V priloze je cianek o studii CDV. 

u) Požadujeme tuto studii předat v elektronické forme jak byla do 
Břeclavi dodaná. 

b) požadujeme veškerou korespondenci ve věci teto studie od 
výběrového rizení na porizovatele az po předávací protokol a faktury. 

Všechny dokumenty existující elektronicky požadujeme elektronicky. 

Korespondenci se rozumí veškera korespondence přijata i odeslaná. 
listinná, emailová i faxová, zápisy/záznamy zjednáni. 

Číslo I 

wé) 
ládaci znak 

(20130916) 
Information from ESET Mail Security, version of virus signature database 8809 

The message was checked by ESET Mail Security. 
http://vvwAV.eset.coni 
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BŘECLAVSKÝ 

Analýza: Mach si 
vzal čas do pátku 
Vedení Břeclavi představilo první výsledky 
dopravní analýzy za půl milionu korun. Lídr 
opozice Dominik je z výsledku rozpačitý. 

MICHAL ŠUPÁLEK 

Břeclav - Výstavba kruho
vého objezdu u kostela v 
Poštorné. Zjednosměrnění 
ulice na namésti, které by zna
menalo zrušení jedné křižo
vatky. A prodloužení odbo-
čovacích pruhů, případně vy
tvoření nových. To jsou ně
které z návrhů nové dopravní 
analýzy, která má zlepšit prů
jezdnost a zmenšit kolony v 
Břeclavi i bez obchvatu. 

S dopravní situací ve měs
tě jsou Břeclavané dlouhodo
bě nespokojení. „Současná 
dopravní situace v centru je v 
některých dnech a hodinách 
katastrofální," konstatoval za 
všechny břeclavský podnika
tel Zdeněk Urban. 

„Obyvatelé města se často 
ptají na řešení. Byť se vý
stavba obchvatu opět posu
nula dopředu, obchvat města 
je reálný až za několik let," 
připomněl břeclavský staros
ta Oldřich Ryšavý (ČSSD). 

Ten se loni seznámil se spo
lečností Centrum dopravního 
výzkumu, jejíž práce ho velmi 
zaujala. „Jedná se o veřejnou 
výzkumnou instituci a jedi

nou dopravní vědecko
výzkumnou organizaci v pů
sobnosti ministerstva dopra
vy. Řeší problémová místa v 
dopravě v republice," přiblí
žil Ryšavý důvody, proč si 
město nechalo zpracovat do
pravní analýzu za téměř půl 
milionu korun právě u Cent
ra dopravního výzkumu. 

„Máme konečně studii, o 
kterou se můžeme opírat. Teď 
si necháme navrhovaná opat
ření vyčíslit. Musíme zhod
notit, zda bude ekonomický 
dopad odpovídat zlepšení si
tuace v dopravě. Je také nut
né říci, že se jedná většinou o 
majetek státu, takže musíme 
vyjednávat i s dalšími orga
nizacemi," doplnil starosta. 

Nic moc objevného 
S navrhovanými opatřeními 
se po radních města sezná
mili včera v podvečer také 
další zastupitelé a zástupci 
dopravní policie nebo Ředi
telství silnic a dálnic. 

„Požádali jsme zpracovate
le studie, aby nám poskytli 
veškeré informace s tím, že se 
vyjádříme do pátku. Každý 

návrh, který by zlepšil situa
ci, je z našeho pohledu dobrý. 
Všechno je ale o penězích. Na
víc nejde jen o zrychlení prů
jezdu aut, ale také o zachová
ní bezpečnosti chodců a cyk
listů. Musíme si na to sednout 
a probrat to," uvedl včera po 
prvním seznámení se studií 
šéf břeclavského dopravního 
inspektorátu Jiří Mach. 

Předseda opozičního Pro 
Regionu Pavel Dominik ne
chápe, proč dopravní policii 
město oslovilo až nyní. „Mi
nimálně s ní a také s Ředitel
stvím silnic a dálnic měli 
analýzu projednat ještě před 
jejím zadáním," vyslovil se. 

„Úplně vyhozené peníze to 
nejsou, ale jestli byly ade
kvátně vynaložené, to se tepr
ve ukáže. Je to jen studie, nic 
víc. A nic moc objevného ne
přinesla. Z výsledku jsem po-
lorozpačitý," řekl Dominik. 

Studie se týká úseku od 
poštorenského kostela po kři
žovatku ulic Sovadinova, Li
dická a Na Pěšině. Právě tady 
se totiž nachází hned šest 
problematických křižovatek. 

Analýza se ještě nezabýva
la stavem semaforů, které 
jsou už za hranicí své život
nosti a v současné době je 
nelze dobře synchronizovat. 
Výměna semaforů na jedné 
křižovatce přitom vyjde na tři 
až pět milionů korun. 


